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Viskas tenkina.

Nieko nepasigendu, įvairūs žanrai, gausa, įvairovė

Nieko nepasigendu, viskas turininga, gausu, įvairu.

Netrūksta nieko.

Kultūriniai poreikiai pilnai išpildomi

Visko užtenka

Visko yra, kas domina.

Renginių užtektinai

Visko užtenka

Užtenka įvairovės tiek, kiek yra, duok Diev išlaikyti esamą kartelės lygį

Visko yra pakankamai

Visko yra

ŠalintiMan visko pakankamai

Nepasigendu

Patenkinti renginiais jų gan daug Šilalėje

Visokių renginių yra, nieko nepasigendame

Pasirinkimas platus, tik reikia ateiti

Visko yra

Veiklis labai daug ir tikrai jau nieko nepasigendame. Viskas super

nieko netrūksta

Visko pakanka

Visko pakanka kiekvienai amžiaus grupei.

visko yra

Veiklų yra pakankamai.

Visko yra sukaupu ji

visko pilna tik turekime noro dalyvauti

Viskuo patenkintas

Nepasigendam

Veiklis labai daug ir tikrai jau nieko nepasigendame. Viskas super

nieko netrūksta

visko yra

Veiklų yra pakankamai.

Visko yra sukaupu ji

visko pilna tik turekime noro dalyvauti

Viskuo patenkintas

Nepasigendam

Vyksta labai įvairūs renginiai, tik spėk visus aplankyti

Jaunimui diskotekų.

Atrodo kad visko pakankamai yra ir man nieko netruksta

Labai gausu visų rūšių renginių vyksta kultūros centre

Visko užtenka

Gausu renginių visiems pomėgiams, neįmanoma suspėti visur dalyvauti

Visko daug, tik reikia ateiti.

Renginių pakanka, kad tik užtektų lėšų ir laiko juose lankytis.

Pastaraisiais metais ypač aktyvi kultūros veikla, tai net stebina gerąja prasme, ypač rajonas aktyvus kultūrinių 

renginių prasme. Aš aktyviai dalyvauju kaip žiūrovė, gėriuosi ir didžiuojuosi savo gimtojo rajono kultūriu gyvenimu, 

folkloro plėtojimu. Šilalės rajono kultūrinis gyvenimas žinomas ir valstybiniame kontekste. Ačiū kultūros cento vadovei 

bei darbuotojams.

Veiklos yra puikiai subalansuotos ir skirtingų tipų. Labai didelė įvairovė renginių, ir svarbiausia, visi tęstiniai ir populiarūs bei vienetiniai nacionaliniu mastu.

Nieko nepasigendu, visa, kas išvardinta yra vykdoma, tik reikia tuo naudotis. Labai džiaugiuosi nauju choru jaunimui, Ypač džiugina ,,Pulso" veikla.







1.Važiuoju su kolegoms į renginius iš Kauno iį šilalės rajoną !

2.Kai turiu galimybę lankausi visur

3.aktyviai dalyvauti tiek kiek išeina

4.Visko uztenka

5.man viskas tinka



1.Ne visada

2.Ne visada patogus.

3.Ne visada patogus.

4.Nevisada patogus

5.Laikas tenkintų renginių po 19 val.

6.iš dalies

7.Neturiu nuomonės

8.Savaitgalį būtų patogiau

9.Ne vidada

10.Reiktų daugiau savaitgaliais renginių















1.Vakare galėtų ilgiau dirbti

2.NEPERKU KASOJE

3.Nesinaudoju

4.Ne visada patogu dirbantiems

5.Neturiu nuomonės

6.Noretų, kad dirbtų ryte

7.Reikia, kad dirbtų ryte (10 val. - 11 val.)

8.Nesinaudoju, bilietus įsigyju internetu

9.Pageidauciau nuo 10.00 val.

10.Šaunu kad į daug renginių jau galima įsigyti bilietus internetu

11.Einu i renginius kur kasų nebūna :)

12.Kas negali nusipirkti internetu bilietų darbo laikas nepatogus





Dėkinga už kultūros centro meninę veiklą

Puikiai vykdomas kultūrinis darbas. Linkiu kultūros centro direktorei tęsi savo sėkmingą veiklą, kūrybinės sėkmės direktorei ir visiems 

meninkams. Ačiū kad Jūs esate!

Nuoširdaus darbo.

Puikiai vertinu KC darbą. Džiaugiuosi, kad šiemet buvo galima rinktis iš keturių pasirodymo dienų į muzikinį spektaklį. 

Mažiau streso ir baimės negauti bilietų. Kasmet labai laukiu spektaklio.

Viskas gerai

Sėkmės kūrybiniame darbe, puoselėjant kultūrą.

Linkiu sėkmės ;)

Kolkas neturiu

Sėkmės visiems ir toliau!

Taip ir toliau!

Viskas labai gerai

Dėkoju už veiklą.

Ir toliau tobulėti, kurti renginių įvairovę

Palinkėti,kad atėjus naujam vadovui jo lygis nesmuktų,o tik gerėtų. Šiuo metu Šilalės kultūros centras tikrai yra labai aukštame lygyje. 

Būtų nuostabu,kad būtų sutvarkytas ir kultūros centro vidinis fasadas ir savivaldybė pasistengtų rasti ir skirtų tam investicijų, o ne bereikšmių 

dovanelių dalinimui laidytų pinigus. Ačiū,kad esate nuostabi komanda - Šilalės kultūros centras. ❤️
Reikalinga atnaujinti pagrindinę salę, reikalingas remontas, naujos kėdės, tada visi labiau norės eiti, jausis jaukiai.

ŠalintiNekeisti vadovo, o paskatinti ir motyvuoti dirbti jį toliau.

viskas yra SUPER...nėra prie ko prikibti

Labai laukiu vidaus renovacijos

Viskas labai gerai ❤️
Palikti direktorę,Irminą Kėbliene

Gyvuokit!

Reikia noro patiems dalyvauti

Fantastiski kolektyvo darbo rezultatai.

Išlikit ir gyvuokit. Ir vadovus išsaugokite 😁



Būtinas pastato renovavimas iš vidaus

Būtū smagu kad salė būrū jaukesne bent jau kedės pakeistos

Dėl kultūros centro paslaugų pasiūlos viskas labai gerai todėl vidinės infrastruktūros tikriausiai paskutiniai Lietuvoje 

(turiu omenyje sceną cu žiūrovų salė) 

Džiaugiuosi kultūros centro atgimimu pastarūjų kelių metų laikotarpiu. Kiekvienas, norintis dalyvauti meno kolektyvų veikloje, 

turi platų pasirinkimą.lygiai tokį pat pasirinkimą turi ir žiūrovai. Už kūrybingumą atsidavimą savo darbui dėkoju 

KC direktorei Irminai Kėblienei ir visam  KC darbuotojų kolektyvui! Sėkmės ir sveikatos jums!

Džiaugiuosi ŠKC teikiamomis paslaugomis, jų prieinamumu, renginių įvairove ir dedamomis pastangomis kultūriniais renginiais

bei projektais garsinti Šilalę nacionaliniu lygmeniu.

Džiugina renginių įvairovė, bei darbuotojų profesionalumas.

Kai bus renovuotas vidus - atsiras balansas tarp paslaugų teikimo kokybės ir aplinkos. Dabar šedevrai gimsta 

baisiausioje aplinkoje. Paslaugų lygis tikrai labai aukštas.

Kėdės!!! Kiek joms metu? Neįmanoma išsėdėti ant jų. Vieno renginio metu, šalia sėdinti moteris įlūžo ir liko stovėti viso renginio metu.

Labai baisi salė ir renginiai skirti tik labai mažo išsilavinimo žmonėms. Nėra jokio dėmesio tvarumui.

Labai laukiu vidaus renovacijos

Labai nepatogu stebėti ir džiaugtis renginiu ant nepatogių - kietų kėdžių. Vaikai nenori į vaikiškus filmus eiti nes nepatogu sėdėti. 

Mažas dėmesys neįgaliam žmogui ,net nera vietos kur su vežimėliu atsistoti , įvažiuoti į kultūrnami dekoracijom ustatomi ivaziavimai 

į vidų švenčių metu ir laikas gan velokai vakarais daromi renginiai

Naujos kėdės, daugiau diskoteku, renginiu ir filmu

Norėčiau jausti, kad būvimas Kultūros Centro patalpose nėra pavojingą mano gyvybei, kai naudojama garso įranga

ir atrodo tuoj lubos nukris ant tavęs. AR geresnis vėdinimas kai pilna salė ir trūksta oro.. ir daugelį kitų kuriuos manau ir taip žinote 

Pirmiausia, sustatyti normalias kédes pagrindinéje žiùrovų saléje. "

Puikios veiklos, rajoniniu ir nacionaliniu mastu.Stiprūs etno kolektyvai ir jų pasirodymai. Įkurtas krašto mišrus choras, ko neturi aplinkiniai rajonai. 

Reikalinga atnaujinti pagrindinę salę, reikalingas remontas, naujos kėdės, tada visi labiau norės eiti, jausis jaukiai. 

Reikalinga vidaus patalpų remontas

Renovuoti vidų, sunku išsėdėti 2 val kai tokios kėdes…

Salė yra labai nusidėvėjusi,  renginiai puikūs, bet išsėdėti suku ant nepatogių kėdžių, medinės grindų lentos atrodo kaip iš senovinio filmo, 

ar kaip muziejaus senovinis eksponatas .

Viskas puiku. Tik... Renginio metu pasijunti nejaukiai, kai tenka sėdėti ne ant patogios kėdės, o ant kietos lentos (senai laikas jas keisti). 


